
Zápis ze schůzky Žákovského parlamentu 

datum konání: 1. 2. 2018 

program schůzky: 

- přivítání a seznámení s programem 

- zhodnocení Školského fóra 

- připomínky a pochvaly k chodu školy 

- připomenutí nejbližších akcí školy 

- další 

přítomni:  
Elena Kutílková  přítomna 

 

Václav Tomášek přítomen 
 

Jan Kříž přítomen 
 

Oldřich Liška nepřítomen 
 

Natálie Vaňková přítomna 
 

Karel Halaška přítomen 
 

Barbora Malá přítomna 
 

Lenka Skramuská přítomna 
 

Anna Macháčková nepřítomna, zastoupena Štěpánem 
Šulíkem 
 

Vojtěch Šulík přítomen 
 

Viktorie Petrusová přítomna 
 

Matouš Plaček přítomen 
 

Bohdan Taňčak nepřítomen 
 

Michaela Malivánková nepřítomna 
 

 
 
závěr:  
Celá schůze se nesla v pozitivním duchu. Schůzi navštívila též paní ředitelka, proto mohli žáci hned 
dostat odpověď na svoje dotazy. Na začátku bylo zhodnoceno Školské fórum, které žáci hodnotili jako 
přínosné. Připomínky k chodu školy nebyly téměř žádné, spíše se zajímali o možnost zlepšit školní 
prostředí (nový nábytek, lino, tabule…). Všichni byli velmi rádi, že v průběhu jarních prázdnin se bude 
dělat nové lino a koupí se i nové interaktivní tabule. Parlament dostal za úkol připravit písničky do 
rozhlasu a zjistit zájem o ples, a to vše do konce února. Další schůze parlamentu proběhne 8. 3. 2018. 
 


